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• Deltagere: Chrristina, Mille, Mette, Nadia, Inger 

• Afbud: Pia, Anne-Louise 

 

Punkt 1: Elevskolen 
• Louises søster Malene starter som ny underviser på onsdags- og fredagsholdene. Hun oplæres af 

Louise og der vil derfor i en periode forekomme 2 undervisere på elevholdene indtil Malene er klar 

til at overtage.   

• Mange fyldte elevhold, særligt om mandagen giver behov for en ekstra støtte til underviseren i form 

af en hjælpetræner. Bestyrelsen vil på skift deltage som hjælpetræner i udvalgte uger indtil en 

permanent løsning er fundet. 

Punkt 2: Ændringer i bestyrelsen 
• Pia Damgaard har valgt at trække sig fra bestyrelsen. Vi takker hende for hendes store indsats.  

• Christina overtager personaleansvaret og samarbejdet med Mille. 

• Nadia overtager samarbejdet med elevhesteansvarlige om elevhestenes velfærd.  

Punkt 3: CHR-registreringer 
• Der har været tvivl om reglerne for udefrakommende ryttere, der anvender klubbens faciliteter. Vi 

har tidligere meldt ud, at udefrakommende ryttere skal CHR-registrere sig hver gang de kommer og 

anvender faciliteterne. Men efter kontakt med SEGES og en grundig gennemgang af reglerne, bliver 

denne udmelding nu lavet om: 

o Udefrakommende ryttere, der ofte anvender vores faciliteter skal blot udfylde CHR-

formularen én gang. Så gemmes informationerne på en samlet ”besøgsliste” og det er nok 

data i tilfælde af evt. smittesporing. 

o Udefrakommende ryttere, der deltager i DRF stævner på RORK behøver ikke udfylde CHR-

registreringen, da tilmeldingen via Equipe er nok registrering. 

o Interne ryttere på RORK skal fortsat registrere alle eksterne besøg via CHR-formularen HVER 

gang der tages ud på et besøg (kun steder der har et CHR-nummer). Også selvom det er et 

besøg, der foretages ofte. 

• Er der fortsat spørgsmål eller tvivl om CHR-registreringerne, er du velkommen til at kontakte 

Christina fra bestyrelsen på bestyrelsen@rork.dk  

Punkt 4: Parter 
• Vi har enkelte elevheste, særligt de store jyske heste, der vil have rigtig godt af at få en erfaren 

voksenrytter til at ride dem på mange skovture, så de kan komme ud og opleve noget andet. Vi 

åbner derfor op for, at erfarne voksenryttere må ride dem som parter. Kontakt bestyrelsen, hvis du 

eller nogen du kender, kunne have interesse i en skovturspart.  

• Der vil snarest blive indkaldt til partmøder. 
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Punkt 5: Elevheste 
• Der opleves udfordringer, særligt på begynderholdene, med enkelte af vores elevheste. Vi tilbyder 

derfor udvalgte, erfarne ryttere et træningsforløb med hesten for at afhjælpe problemerne. 

• Status på elevhestene: 

o Blitz: Efter et længere oplæringsforløb er vi kommet frem til, at Blitz ikke kommer til at 

fungerer som rideskolehest. Hun skal derfor sælges. 

o Noma: Trives ikke i rideskolen men fungerer godt i ridefysioterapien. Hun har brug for en 

erfaren rytter, der kan give hende nogle gode ture og lave forskellige ting med hende. Hun 

trækkes ud af rideskolen og springtrænes af Line, så hun kan sættes til salg, når hun er klar.  

o Kaska: Er godt fungerende i ridefysioterapien men er usikker på sig selv i rideskolen. Der 

arbejdes videre med denne problemstilling.  

• Låneheste – Vi åbner op for muligheden for lån af heste på fuldtidsudlån igen. Der udarbejdes nye 

lånekontrakter.  

Punkt 6: Status økonomi 
• Vi følger godt med økonomien og har ingen udestående regninger pr. dags dato.  

• Der er søgt om 2. rate af lokaletilskud. 

• Grundet prisstigninger ved leverandørerne, vil wrap og hø-ordninger stige i pris. Endelige priser 

meldes ud i opstalder-gruppen og opdateres i Zakobo snarest.  

Punkt 7: Kvalitetssikring af elevskolen 
• Der arbejdes fortsat videre med en re-modellering af elevskolen. Nærmere info udmeldes snarest.  

Næste mødedato: 24/4-2023 


